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Verzoek aan Provinciale Staten door de Fauna Beheer 
Eenheid Noord-Brabant tot het houden van een 2 
jaarlijkse bijeenkomst met de woordvoerders Natuur. 
Behandeladvies 
 Aannemen van de uitnodiging om in gesprek te gaan met de 

Fauna Beheer Eenheid. 
 Doel van deze bijeenkomst is te zorgen voor een goede 

afstemming tussen politieke opvattingen in Brabant, de uitvoering 
van het faunabeheer en het faunabeleid. 

 Deze ontmoeting plannen in overleg met de woordvoerders van 
het thema natuur op een Statendag of buiten een Statendag om te 
plannen uiterlijk in december 2018 / januari 2019. 

 Over de agenda en de duur van de ontmoeting overleg te laten 
plaatsvinden tussen de griffie en de FBE en de woordvoerders 
natuur. 

 Deze ontmoeting met de woordvoerders evalueren bij de 
woordvoerders en nagaan of het aan te bevelen is om in de 
volgende Statenperiode periodiek bijeenkomsten met de FBE te 
organiseren. 

Noot: 
De fractie van ChristenUnie-SGP merkt op dat er veel onderwerpen zijn 
te bespreken en om die reden de voorkeur uitgaat naar een 
bijeenkomst op een niet-Statendag om meer tijd te hebben. De fractie 
van GroenLinks sluit zich hier bij aan. De fractie van de PVV heeft een 
voorkeur voor een bijeenkomst op een Statendag. De griffe treedt in 
overleg met de woordvoerders van het thema over de planning van de 
bijeenkomst. De fractie van de PVV spreekt de voorkeur uit dat ook de 
gedeputeerde bij de bijeenkomst aanwezig is bij de bijeenkomst voor 
het beantwoorden van vragen. De voorzitter concludeert dat een 
dergelijk verzoek via de procedurevergadering moet worden 
ingediend.  
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